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П Р О Т О К О Л 

 
от заседание № 1/2023 на Общо събрание на ИБИР - БАН, състояло се на 24.01.2023г. 

 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 37 члена 

Присъстващи: 29 члена на ОС при ИБИР-БАН 

Отсъстващи: 8 члена на ОС при ИБИР-БАН, всички по уважителни причини 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН - Проф. Пламен Тодоров открива 

заседанието на ОС на учените в института при следния предварително обявен дневен ред: 

1. Представяне и обсъждане на годишен отчет на ИБИР-БАН за 2022 г.; 

2. Избор на нов състав на КУТ /Комисия по условията на труд в ИБИР/; 

3. Разни. 

Така представеният дневен ред беше предложен за гласуване от председателя на ОС проф. 

Тодоров и беше приет единодушно. 

Проф. Тодоров даде думата на научния  секретар на ИБИР-БАН, доц. Десислава Абаджиева 

да представи годишния отчет на ИБИР за 2022г., залегнал в т.1. от дневния ред. 

След представянето, проф. Тодоров предложи за гласуване годишния отчет на института. 

При гласуването, отчетът на ИБИР- БАН за 2022г. беше приет единодушно. 

По предложение на председателя на ОС на ИБИР, беше дадена думата за изказвания по т.3. 

(„Разни“) от дневния ред на ОС. Изказвания бяха направени както следва: 

Доц. Десислава Абаджиева напомни на учените на ИБИР за постъпило писмо от ЦО на БАН, 

за регистрирането на евентуални събития, които са планирани в рамките на 2023 година 

(напр. представяне на лаборатория, изложба, отворени врати, кръгли маси, презентиране на 

проект и данни по него и др.). При желание от страна на учените, заявените от тях събития 

ще бъдат отразени в календара на ЦО- БАН. Крайният срок за подаване на формулярите в 

печатен вид в деловодство БАН е 31.01.23 г. 

Проф. Сорен Хайрабедян даде думата на представители от Счетоводен отдел на ИБИР-БАН, 

които предстваиха възможността за отделяне на до 3 % от бюджета на института за ваучери 

за храна на служителите и закупуването на минерална вода за диспенсерите за общо 

ползване. Проф. Хайрабедян предложи за гласуване възможността за предоставяне на 

ваучери и минерална вода. Предложението беше прието единодушно. 

След изчерпване на изказванията по т.3., проф. Тодоров предложи преминаването към 

обсъждане на т.2. от представения дневен ред („Избор на нов състав на КУТ /Комисия по 

условията на труд в ИБИР/). Професор Сорен Хайрабедян взе думата, като напомни 

необходимостта от предлагането на двама нови членове на Комисията по условия на труд в 
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ИБИР, които да заместят двама вече съществуващи членове, чието присъствие в комисита е 

несъвместимо с новозаетите от тях длъжности. Проф. Красимира Тодорова –Хайрабедян 

предложи двама нови членове на КУТ към ИБИР в лицето на гл. ас. Шина Пашова и гл. ас. 

Десислава Градинарска- Янакиева. Проф. Сорен Хайрабедян предложи на гласуване 

кандидатурите, които бяха приети, както следва: 28 гласа -„ЗА“; 1глас -„Въздържал се‘‘.  

След приключване на гласуването, проф. Хайрабедян даде думата за изказвания по т.2. от 

дневния ред.  

Доц. Таня Димова направи изказване, като настоящ член на КУТ към ИБИР-БАН. Тя 

припомни, че продължителността на мандата на членовете на КУТ е с продължителност от 

4 години. Доц. Димова предложи отчетност на дейноста на комисията с цел оптимизиране 

на дейността и. 

Г-жа Илза Филипова, в качеството си на административен директор и член на КУТ към 

ИБИР-БАН, призова за популяризиране на дейността на комисията сред научния колектив 

на института. Г-жа Филипова, също така, прикани членовете на ОС на ИБИР-БАН да се 

разписват и отбелязват часа на своето напускане на сградата на института в края на работния 

ден, което се нала от правилата за противопожарна безопасност. 

След изчерпване на дневния ред, проф. Пламен Тодоров закри заседанието на ОС към 

ИБИР-БАН. 

 

 

 

Предс. на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/проф. П. Тодоров/ 

 

Секретар на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/гл. ас. Ц. Цветков/ 


